
سرمربي بلژيکي 
سعيد احمديان

    گزارش
تيم ملی کشورمان 
در دومي�ن تجربه 
مربيگ�ری اش روي نيمک�ت اي�ران در ب�ازي 
تدارکاتي عصر امروز مقابل کره، شاگردانش را با 
هدف حفظ رکورد شکست ناپذيری هشت ساله 
ايران مقابل کره که ميراث کی روش اس�ت به 

ميدان می فرستد.
آزمون س��خت مارک ويلموتس خيل��ي زودتر 
از آنچه فکرش را می کرد، رس��يده، جايي که او 
عصر ام��روز در دومين حض��ورش روي نيمکت 
ايران شاگردانش را مقابل کره جنوبي به ميدان 
می فرستد. يکي از حريفان سنتي و اصلي فوتبال 
ايران در آسيا که سال هاست در حسرت برد تيم 
کشورمان است. پس از يک شروع خوب در اولين 
بازي مقابل سوريه، ويلموتس اما به دنبال ادامه 
اين روند در ماجراجويی های ت��ازه اش در ايران 
اس��ت، اين بار مقابل کره جنوبي و در قالب يک 

بازي دوستانه در سئول.
  سوريه و کره ندارد، فقط حمله می کنيم

 بازي با سوريه که پنج ش��نبه گذشته برگزار شد 
اولين حضور ويلموت��س روي نيمکت ايران بود. 
س��رمربي بلژيکي پس از کش و قوس های فراوان 
به عنوان جانشين کی روش معرفي شد تا فوتبال 
ايران پس از هشت س��ال يک چهره جديد روي 
نيمکت خود ببيند. تنه��ا چند روز پس از حضور 

ويلموتس در ايران، برد 5 بر صفر در بازي تدارکاتي 
مقابل سوريه بهترين نتيجه ای بود که می توانست 
براي س��رمربي بلژيکي رقم بخورد تا او کارش را 
در کشورمان با توپ پر آغاز کند. البته ويلموتس 
فرصت زيادي براي آماده سازی شاگردانش براي 
ديدار با سوريه نداشت، اما نتيجه بازي با سوريه 
سبب ش��ده او براي بازي عصر امروز مقابل کره 

جنوبي هم به دنبال يک نتيجه فوق العاده باشد.
نکته قابل توجه در بازي دوس��تانه امروز ايران و 
کره جنوبي تأکيد ويلموتس بر ارائه يک بازي رو به 
جلو و هجومي از سوي ملي پوشان همانند بازي با 
سوريه است، آن هم در شرايطي که در زمان حضور 
کی روش در ايران بازي دفاعي و محافظه کارانه که 
س��رمربي پرتغالي به تيم ملي تزريق کرده بود، 
منتقدان زيادي داشت و از اينکه کی روش دست و 
پاي ستاره های تيم ملي را که اغلب در پست های 
هافبک هجومي و مهاجم بودند بسته بود، انتقاد 
می ش��د. با اين حال گويا با رفت��ن کی روش قرار 
است تيم ملي فوتبال سر و شکل جديدي بگيرد و 
همانطور که ويلموتس وعده داده بود با يک بازي 
رو به جلو مقابل حريفان قرار گيرد. اين نکته ای 
بود که در بازي با سوريه ديده شد تا يک پيروزي 
پرگل رقم بخورد. در بازي عصر امروز مقابل کره 
هم قرار است ويلموتس به رغم بازي در خانه اين 
حريف قدرتمند، تيم کشورمان را با يک تاکتيک 
تهاجمي و ب��ا دو مهاجم راهي مي��دان کند تا به 

عقيده س��رمربي جديد تيم ملي رويکرد جديد 
بازي ايران مقابل تيم های درجه دو يا درجه يک 

آسيايي تغييري نکند.
ويلموتس در نشست خبري پيش از بازي امروز از 
عزم شاگردانش براي پيروزي صحبت کرد: »ايران 
و کره جنوبی رقابت سازنده ای داشته اند. اين ارتباط 
و رقابت باعث رشد هر دو تيم می شود. بهترين دفاع، 
حمله اس��ت. از چيزی که متنفرم شکست است. 

تلاش می کنيم تا امروز پيروز شويم.«
   مأموريت کی روش به ويلموتس رسيد

آخرين شکس��ت تيم ايران مقابل کره به س��ال 
89 و در يک چهارم نهايي جام ملت های 2011 
برمی گردد و هشت سال اس��ت که کره ای ها در 
حسرت برد مقابل کشورمان هستند. در پنج بازي 
دو تيم در هشت سال گذش��ته تيم کشورمان با 
حضور کی روش توانست چهار بار کره را شکست 
دهد و يک بار هم مقابل اين تيم به تساوي برسد. 
نتايجي که سبب ش��د با نشستن کی روش روي 
نيمکت ايران، ديگر کره جنوبي گربه سياه فوتبال 
ايران نباشد. آخرين بازي دو تيم هم به 9 شهريور 
96 در ورزشگاه جام جهاني سئول برمی گردد که 
به تساوي بدون گل دو تيم انجاميد. حالا پس از 
20 ماه در حالي دوباره ايران و کره با هم روبه رو 
می ش��وند که ديگر کی روش روي نيمکت ايران 
نمی نشيند و مأموريت ادامه شکست ناپذيری تيم 

ملي برابر کره به ويلموتس سپرده شده است.

 کره براي جبران می آيد
البته ويلموتس براي حفظ رکورد شکست ناپذيري 
تيم کشورمان مقابل کره در سال هاي اخير کار 
چندان آساني پيش رو ندارد. سرمربي بلژيکي در 
حالي ش��اگردانش را به سئول برده که کره اي ها 
با توج��ه به شکس��ت هاي سريالي ش��ان مقابل 
اي��ران در نزديک به يک دهه گذش��ته به دنبال 
جبران هستند، به همين خاطر اين تيم با تمام 
س��تاره هايش از جمله س��ون هيون مين ستاره 
تاتنهام در ورزش��گاه جام جهاني سئول مقابل 
ايران قرار مي گيرد. آنها پ��س از پيروزي يک بر 
صفر مقابل استراليا در اولين فيفادي خردادماه، 
عصر امروز آم��اده دومين بازي تدارکاتی ش��ان 

اين بار مقابل ايران می شوند.
 پائولو بنتو، سرمربي پرتغالي تيم ملي کره تأکيد 
کرده است که در بازي امروز استخوان بندی اصلی 
تيمش مقابل ايران خواهد ايستاد تا ميزان آمادگی 
کره جنوبی را براي جام جهاني 2020 بسنجد. او 
درباره ايران هم گفته است: »با توجه به تغيير مربي، 
ايران براي ما ناشناخته اس��ت. بر اساس شناخت 
قبلی مان از ايران آماده می ش��ويم و برای کس��ب 
نتيجه خوب به ميدان می رويم. ايران در آسيا تيم 
پرقدرتی است و سرشاخ شدن با اين تيم هميشه 
محکی جدی  برای ما بوده است. اگر بتوانيم ايران را 
تحت فشار قرار دهيم و پاسکاری های سالم و دقيق 

داشته باشيم می توانيم به پيروزی برسيم.«
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پرتغال به هدفش رسيد، انگليس طلسم شکنی کرد
اولینجاملیگملتها

دردستانکریسودوستان
قهرمانی در نخستين دوره ليگ ملت های اروپا برای پرتغالی ها شيرينی 
خاصی داشت. پرتغال و هلند دو فيناليست ليگ ملت ها بودند و هر کدام 
هم برای تصاحب اولين جام انگيزه های زيادی داش��تند، اما در نهايت 
اين رونالدو و هم تيمی هاي��ش بودند که با يک گل حس��رت جام را به 
دل لاله های نارنجی گذاشتند. تک گل گونزالو گدس 10 ميليون يورو 
به جيب زد و هلند نايب قهرمان هم 9 ميليون يورو درآمد کس��ب کرد. 
انگليس با هدايت گرت ساوت گيت نيز در ديدار رده بندی سوئيس را برد 

و مقام سوم را به دست آورد. 
  مهار دی يونگ

س��رمربی پرتغال مهار دی يونگ س��تاره هلند را رمز قهرمانی تيمش 
خواند. فرناندو سانتوس که از پيروزی شاگردانش خوشحال بود با اشاره 
به اجرای دستوراتش در زمين گفت: »دی يونگ معمولاً در سمت چپ 
بازی می کند، يعنی نزديک به برونو فرناندس. مارتن ده رون هم  در اين 
بازی نزديک به کارواليو بازی می کرد. ما از کيفيت بالای خط هافبک 
هلند خبر داشتيم، به خصوص که می دانستيم دی يونگ چه مهره مهمی 
برای هلندی هاس��ت. می دانس��تيم اگر آزادی دی يونگ را بگيريم به 
نفع مان خواهد بود. دستور من به بازيکنانم اين بود که هر وقت صاحب 
توپ شدند آن را به گردش در بياورند و در فاز دفاعی هميشه نيم نگاهی 
به بستن فضای دی يونگ و گرفتن آزادی عمل او داشته باشند.« کسب 
اولين جام قهرمانی تمجيد سانتوس را به همراه داشت: »اين اولين دوره 
اين تورنمنت بود و مطمئنم ليگ ملت ها به يک رقابت کلاسيک تبديل 
خواهد شد. کل خانواده فوتبال اروپا در اين رقابت ها بازی می کنند و من 
خيلی خوشحالم که اسم پرتغال به عنوان اولين قهرمان اين تورنمنت 

در تاريخ ثبت شده است.«
  خوب نبوديم

س��رمربی هلند برخلاف همتايش از عملکرد بازيکنان��ش انتقاد کرد. 
باخت به پرتغال و از دس��ت دادن قهرمانی، آن هم در حضور بازيکنانی 
چون دی ليخت، فان دايک و دی يونگ جای هيچ دفاعی را برای رونالد 
کومان باقی نگذاشت: »می خواهيم به روند پيشرفتمان ادامه دهيم. به 
اندازه کافی خوب نبوديم. با وجود موفقيتی که در اين تورنمنت داشتيم 
بايد واقعيت را بپذيريم که عملکرد خوبی نداشتيم. در فينال بايد در اوج 
عملکردمان می بوديم، ولی می دانيم که اينطور نبود. برای برداشتن قدم 
بعدی به کمی زمان نياز داريم. داشتن قدرت بيشتر در زمان حمله واقعاً 
مهم است. بايد فرصت های گلزنی بيش��تری خلق کنيم، کاری که در 

مقابل پرتغال در انجامش ناتوان بوديم.«
  سيلوا به جای رونالدو

انتخاب برناردو س��يلوا به عنوان بهترين بازيکن ليگ ملت های اروپا با 
واکنش کريس��تيانو رونالدو همراه بود. اتحاديه فوتب��ال اروپا در حالی 
هافبک پرتغالی ها را به عنوان بهترين بازيکن انتخاب کرد که مهاجم اول 
اين تيم انتظار دريافت اين جايزه را داش��ت. تغيير قيافه رونالدو پس از 
اعلام نام سيلوا سوژه رسانه ها شد.  کريس رونالدو در واکنش به احتمال 
دريافت جايزه توپ طلا نيز گفت: »امسال در سه رقابت قهرمان شده ام 
و مثل هميشه شرايط خيلی خوبی دارم. در 16 سالی که از فوتبال بازی 
کردن من می گذرد، آمار و ارقام به خودی خود گويای همه چيز است. 
ديگر چه می توانم بکنم؟ آيا امسال شايسته دريافت توپ طلا هستم؟ 

نمی دانم. جواب دادن به اين سؤال را به شما واگذار می کنم.«
  راضی نيستيم

از آخرين باری که سه شيرها در بين سه تيم برتر يک رقابت بين المللی 
قرار گرفتند، 53 سال می گذشت تا اينکه مقام سومی ليگ ملت ها به اين 
ناکامی پايان داد. تيم ملی انگليس در ضربات پنالتی و به سختی سوئيس 
را برد تا با عنوان سومی به جزيره بازگردد. س��اوت گيت، سرمربی اين 
تيم اما از مقام به دست آمده اصلًا راضی نبود: »يک اراده واقعی در همه 
ما وجود دارد و با توجه به اينکه در تيم ملی فرصت های زيادی نداريد، 
می خواهيم در چند سال آينده گام های بعدی را برداريم. نکته قابل توجه 
برای ما اين است که ناراحت هستيم که نتوانستيم به فينال برسيم يا به 
جام دست پيدا کنيم. اين احساس برای چند روز با ما خواهد ماند زيرا 
هيچ يک از ما راضی نيس��تيم. مهم بود که با يک نمايش سطح بالا به 
شکست در ديدار قبل واکنش نشان دهيم. آرايش تيم را تغيير داديم و 

بازيکنان خيلی خوب بازی کردند.«

ویلموتسبهدنبالحفظرکوردکيروش!
 کره جنوبي– ايران، امروز ساعت 15:30

جادهیکطرفهفدراسیونفوتبال
برگزاری کنفرانس خبری بعد از پايان اين فصل رقابت های فوتبال )ليگ و جام 
حذفی( کمترين و متعارف ترين کاری بود که فدراسيون فوتبال می توانست 
برای پاسخ دادن به افکار عمومی و اصحاب رس��انه انجام دهد. کنفرانسی 
که البته در راس��تای رفتار و تصميمات منحصر به فرد فدراسيون فوتبال و 

دست اندرکاران آن به شکلی کاملاً عجيب و غيرمتعارف برگزار شد.
بعد از افتضاحاتی که در اين فصل از رقابت های فوتبال رخ داد )به خصوص 
در بازی های تراکتور –پيکان، پرس��پوليس – سپاهان و پرسپوليس – 
داماش در جام حذفی( انتظار می رفت تاج در رأس فدراس��يون فوتبال 
پاسخگوی اين بی انضباطی ها و بی تدبيری ها باشد و در پيش  پا افتاده ترين 
و ساده ترين کار ممکن بابت صحنه های حاش��يه ای که رخ داد از مردم 
عذر خواهی کند و قول عدم تکرار آنها را بدهد. رئيس فدراسيون فوتبال اما 
در کمال ناباوری نه فقط حاضر به قبول مسئوليت و عذرخواهی نشد، بلکه 
با انداختن همه تقصيرها بر گردن نيروی انتظامی و ديگر مسئولان حفظ 

امنيت ورزشگاه، خود و فدراسيون متبوعش را مبرا  خواند. 
تاج در حالی يک طرفه زمين و زمان را مقصر می خواند و فدراس��يون را 
مبرا می داند که با کوچک ترين واکنشی هم نسبت به اين يک طرفه پيش 
رفتن و شانه خالی کردن از زير بار مسئوليت مواجه نمی شود، چراکه همه 
جوانب کار از پيش انديشيده شده و رئيس فدراسيون در کنفرانسی برای 
پاسخگويی به اصحاب رسانه حاضر شده که نفرات آن از چندين فيلتر رد 
شده اند و نه فقط حاضران در کنفرانس که حتی سؤال های آنها نيز غربال 

شده تا مبادا رئيس فدراسيون با کوچک ترين چالشی مواجه شود!
قرار بود تاج پاسخگوی افکار عمومی باشد و رسانه ها به عنوان نماينده های 
مردم بايد از رئيس فدراسيون فوتبال در خصوص اتفاقات اخير به خصوص 
حاشيه های پرتعداد و تأسفباری که در بازی های ليگ و جام حذفی رخ 
داده بود، س��ؤال می کردند. اتفاقاتی که طی هفته های اخير صحنه های 
دلخراش و تأسفبار بسياری را به دنبال داشت و شأن و امنيت فوتبال ايران 
را زير س��ؤال برد، اما از آنجايی که هيچ يک از اقدامات فدراسيون فوتبال 
ايران مطابق عرف و اصولی که در دنيای فوتبال وجود دارد نيست و درست 
زمانی که تصور  می شد فدراسيون قرار است پاسخگوی مديريت ضعيف و 
بی برنامه اش باشد، شاهد برگزاری کنفرانسی با بالاترين سطح امنيتی بوديم 
که شايد نظير آن در کنفرانس های خبری رئيس جمهور هم ديده نشود! 

امنيتی که اگر يک دهم آن در ورزشگاه ها اعمال  می شد، امسال شاهد اين 
حجم از اتفاقات ناگوار و صحنه های خونين روی سکوها نبوديم. 

اين تازه ترين سناريويی بود که فدراسيون فوتبال برای پاسخگويی به افکار 
عمومی نوشته بود. س��ناريويی که بيش از پاسخگويی به افکار عمومی، 

توهين به اصحاب رسانه بود!
اين بار کار از دستچين کردن خبرنگاران هم گذشته بود و تنها تعداد خاصی 
که کارت های مخصوص بازی های ملی را داشتند،  توانستند رودرروی تاج 
بنشينند. البته آن هم به شرطی که کارت مکمل برايشان صادر شود، اما 
همه فيلترها برای رسيدن به رئيس فدراسيون فوتبال به همين جا ختم 
نشد و آنهايی هم که قصد سؤال پرسيدن از تاج را داشتند بايد يک ساعت 
قبل سؤال های خود را تحويل می داند تا جناب رئيس بداند قرار است در 
چه خصوصی پاسخگو باشد و در صورتی که صلاح دانستند پاسخی برای 

سؤالات مطرح شده آماده کنند!
 مقدمه ای که راه فراری برای تاج بود تا نه فقط پاسخی به مديريت ضعيف 
فدراسيون ندهد که با فراغ بال اين فرصت را داشته باشد تا زمين و زمان 
را مقصر اتفاقات رخ داده بخواند و پای خود را به سادگی هرچه تمام تر 

از ماجرا بيرون بکشد.
در واقع فدراسيون با برگزاری چنين کنفرانس سراسر امنيتی به وضوح اعلام 
کرد که قصدی برای دادن پاسخ به بی تدبيری هايش ندارد و حاضر نيست 
مسئوليت مديريت ضعيف خود و اطرافيانش را بپذيرد و همواره ديگران را 
مقصر می داند. با اين نگاه يک طرفه و کاملاً غيرمنطقی، تعجبی هم ندارد 
که شاهد باشيم تاج بی هيچ ابايی تأکيد کند که سال آينده نيز اين اتفاق ها 
تکرار خواهد شد، در حالی که بی ترديد اگر نهادهای ذی ربط و مسئولان 
بالادستی تاج را برای پاس��خگويی احضار کرده بودند، رئيس فدراسيون 
اينگونه به سادگی هرچه تمام تر شانه از زير بار مسئوليت خالی نمی کرد و 

صراحتاً نويد تکرار فاجعه های خونبار اين فصل را نمی داد.

دنيا حيدري

بازیکنانمباقلبخودبازیمیکنند
ايگور کولاکوويچ، سرمربی تيم ملی واليبال ايران در پايان هفته دوم ليگ 
ملت های 2019 تأکيد کرد شاگردانش با قلب خود بازی می کنند: »ما 
بدون بازی تدارکاتی وارد ليگ ملت ها شديم و دليل نوسان تيم مقابل 
ايتاليا در بازی نخست هم همين بود. با اين حال عملکرد خوبی داشتيم 
و از شش بازی تنها در يک ديدار متحمل شکست شديم. ما ترکيبی از 
بازيکنان جوان و باتجربه در اختيار داريم که همه آنها با قلبش��ان بازی 
می کنند. جو بسيار خوبی بر تيم حکمفرماست و بازيکنان بدون اينکه 

نااميد شوند تا آخرين امتياز به مبارزه ادامه می دهند.«

آغوشبازارومیهایهابرایلهستانیها
کوبياک، س��تاره تيم ملی واليبال لهس��تان قبل از آغاز اي��ن دوره از 
رقابت ه��ای ليگ ملت ه��ای واليب��ال در اظهارنظ��ری غيراخلاقی و 
غيرحرفه ای بازيکنان ايران را متهم به بدرفتاری کرد و گفت که حاضر 
نيست در هفته سوم اين رقابت ها راهی ايران شود. با وجود اين افشين 
داوری، سرپرس��ت فدراس��يون واليبال تأکيد دارد که م��ردم اروميه 
بی توجه به اين بی اخلاقی با آغوش باز از تيم ملی لهستان در هفته سوم 
ليگ ملت های واليبال استقبال می کنند و بدون شک با رفتار خود باعث 
می شوند تا دنيا بداند که صحبت های کوبياک به هيچ عنوان واقعيت 
نداشته و او را بابت حرف هايی که به زبان آورده، شرمنده خواهند کرد. 

کشتی گير آذربايجاني الاصل مدال خود را در حالی دريافت کرد که عکس 
مقام معظم رهبری روی پيراهن او نقش بسته بود. يک کشتی گير آذری الاصل 
که در کشور اوکراين به ورزش قهرمانی می پردازد پس از کسب مدال طلا در 
مسابقات قهرمانی اين کشور با پيراهنی که تصوير حضرت آيت الله خامنه ای 
روی آن نقش بسته بود روی سکو رفت. المار نورعلی اف کشتی گير اوکراينی 
که اصالت جمهوری آذربايجان را دارد در مسابقات کشتی اين کشور مدال 
طلا را کسب کرد و با پيراهنی که تصوير رهبر معظم انقلاب بر آن نقش بسته 
بود برای دريافت مدال خود روی س��کو رفت. لازم به ذکر است، مرجعيت 
دينی و محبتی که اکنون مقام معظم رهبری در اعماق دل شيعيان جهان به 
خصوص مردم قفقاز دارند امری بی بديل است و اين محبت مردم منطقه در 

عرصه های مختلف از جمله ورزش قهرمانی نيز نمايان است.

برایانتقادکردنعجلهنکنیم
تيم ملی واليبال استارت بسيار خوبی در 
ليگ ملت ها زد و دو هفته ابتدايی رقابت ها 
را در خارج از خانه با عملکردی فوق العاده 
پشت سر گذاشت. در واقع بهترين نتايج 
واليبال اي��ران در تاريخ لي��گ جهانی در 
همي��ن دو هفته رقم خورده اس��ت. تنها 
شکس��ت ما مقابل برزيل ب��ود که حتی 
توانايی غلبه بر اين تيم را نيز داش��تيم. با 
توجه به اين مسائل دو هفته در کشورمان 
ميزبان هستيم و می توانيم از بازی در اروميه و اردبيل بهترين نتايج را 
کسب کنيم تا در نهايت بتوانيم در جمع شش تيم برتر واليبال جهان 
حضور داشته باشيم. عملکرد کادر فنی نيز تا اينجا خوب بوده و در صورتی 
که بتواند تلفيقی از جوانان و باتجربه ها را در ترکيب قرار دهد قطعاً نتايج 
درخشان تداوم خواهد داشت. بازيکنانی چون يلی، مجللی، شريفی و 
معنوی نژاد می توانند کمک حال تيم ملی باشند و کادر فنی بايد استفاده 
از اين بازيکنان را در فواصل بازی ها مديريت کند. موضوع ديگری که بايد 
مدنظر قرار گيرد، کسب مدال ليگ ملت ها و رفتن روی سکو است. از اين 
حيث واليبال ما نسبت به ساير مدعيان عقب است. شايد خيلی ها بگويند 
که ما نيز بايد مثل لهستان، روسيه و امريکا به سمت جوانگرايی برويم 
و برای المپيک 2020 سرمايه گذاری کنيم. در حالی که ما هنوز رفتن 
روی سکوی ليگ ملت ها را تجربه نکرده ايم. در صورتی که بتوانيم به اين 
افتخار برسيم قطعاً در اعتمادبه نفس و خودباوری واليبال ملی کشورمان 
تأثير بسزايی خواهد داش��ت. انتقادهايی در خصوص نحوه استفاده از 
بازيکنان مطرح شده، اما بايد بپذيريم هر مربی تفکرات خاص خود را دارد 
و بايد به تصميم کادر فنی احترام گذاشت. ضمن اينکه از بيرون نمی توان 
در مورد اين مسئله صحبت کرد، چراکه از شرايط روحی، فنی و مسائل 
پيرامون تيم اطلاعی نداريم. مهم عملکرد بازيکنان و نتايج کسب شده 
است و نمی توان گفت که مصدوميت ها به خاطر نحوه استفاده از بازيکنان 
است. نبايد برای انتقاد کردن عجله کرد. مصدوميت جزئی از ورزش است 
و بايد اجازه داد بازی ها به پايان برسد تا پس از آن کارشناسان عملکرد 

کلی کادر فنی و تيم را مورد ارزيابی قرار دهند.

رضا مؤمنی مقدم

 کارشناس واليبال

 شيوا نوروزی

استقلالامیدواربهحضوراستراماچوني
ظاهراً کار آبی های 

حامد قهرماني
      چهره

پايتخ����ت ب��ا 
ماچوني  س��ترا ا
تمام شده و مربي جوان ايتاليايي فصل بعد روي 

نيمکت اس��تقلال خواهد نشست. اميرحسين 
فتحي، مديرعامل استقلال اين خبر را تأييد کرده 
و گفته توافقات اوليه و ابتدايی با استراماچونی 
صورت گرفته و تصور می کند ک��ه اين اتفاق تا 
درصد بالايی رخ داده اس��ت. او عنوان کرده که 
تمام کارهای ابتدايی به جز امضای قرارداد اتفاق 
افتاده و اميدوار اس��ت که اين موضوع هم ظرف 
چن��د روز آينده رخ ده��د. البت��ه از حرف های 
مديرعامل استقلال نمی توان به يک جمع بندی 
در خصوص قطعيت حضور اس��تراماچونی در 
استقلال رسيد، اما حضور دو دستيار اين مربي در 
تهران و بازديد از ورزشگاه آزادي باعث می شود 
که نهايي شدن اين قرارداد را باور کنيم. دستياران 
اس��تراماچونی ديروز از ورزشگاه نفت تهرانسر، 
محل تمرين استقلال و همچنين ورزشگاه آزادي 
بازديد کردند. علي خطير، معاون ورزشي باشگاه 
نيز در اين ديدار آنها را همراهي کرده اس��ت. با 
تمام اين اوصاف همچنان بايد صبر کرد، چراکه 
هنوز نمی توان با قاطعيت گفت که مرد ايتاليايي 
سرمربي استقلال شده، چون قرارداد فی مابين 
آنها به امضا نرسيده، اما آنچه مسلم است اينکه 
استقلالی ها خواهان حضور استراماچوني هستند. 
با اين حال براي شنيدن پاس��خ مثبت او بايد تا 

زمان امضای قرارداد منتظر ماند.

برانکو:بمانمچهارمینقهرمانيراهمميگیرم
تصور اي��ن بود که        بازتاب
س��رخ ها سرمربي 
موفق خود را دودستي بچسبند و خود را از همين 
حالا آماده فصل بعد کنند، ام��ا مخالفت برخي از 
اعضای هيئت مديره و البته معضلات مالي باعث 
شده تا پرسپوليس هنوز نتواند با برانکو براي فصل 
بعد به توافق برس��د. ديروز ايرج عرب، مديرعامل 
پرسپوليس با تأکيد بر حضور برانکو گفت: »در حال 
حاضر دغدغه ما فراهم ک��ردن پول برای پرداخت 
مطالبات برانکو است تا شرايط برای ماندن او در تيم 
فراهم ش��ود. 500 هزار يورو از طلب گذشته او را 

داده ايم و مابقی آن را هم ان شاءالله پرداخت خواهيم 
کرد. بعد از آن راجع به مسائل ديگر با برانکو صحبت 
خواهيم کرد.« ديروز نقل قولي از برانکو هم منتشر 
شد که از تمايل او براي تمديد قرارداد با پرسپوليس 
به رغم مشکلات مالي خبر می داد: »من از هيچ کسی 
و هيچ تيمی نمی ترسم. اگر در پرسپوليس بمانم 
می توانم برای چهارمين بار اين تيم را قهرمان کنم 
و دوباره به فينال آسيا برسم. به خودم ايمان دارم و 
در همين ليگ هجدهم با وجود همه مش��کلات، 
پرسپوليس را قهرمان ايران کردم و باز هم می توانم، 

اما اينها پول ندارند.«

فرهاد مجيدي سرمربي تيم اميد 
فريدون حسن

     حاشيه
ايران شد. شنيدن اين خبر آن هم 
24 ساعت بعد از کنفرانس خبري 
مهدي تاج، هرچند چندان عجيب نبود، اما با واکنش های مختلفي 
روبه رو شد. انتخاب يک مربي جوان و تازه کار بدون رزومه مربيگري 
براي تيمي که قرار است در مسيري دش��وار و فوق العاده سخت 
آرزوي 44 ساله فوتبال ايران براي حضور در المپيک را محقق کند 
از نظر اکثر کارشناسان فوتبال يک اشتباه بزرگ و يک ستاره سوزي 
ديگر در فوتبال ايران اس��ت. البته به جز اين ايراد فني بيشترين 
هجمه به انتخاب فدراسيون فوتبال از سوي کميته ملي المپيک 
به عنوان متولي اصلي تيم امي��د و وزارت ورزش صورت گرفت تا 

اختلاف ها علني شود.
وزارت ورزش و کميته ملی المپيک ضمن ابراز تأسف از شيوه انتخاب 
مجيدی، بی اطلاعی خود را از اين تصميم اعلام کردند. يک منبع 

آگاه در وزارت و کميته در واکنش به انتخاب مجيدي گفته است: 
»فرهاد مجيدی بازيکن بزرگی بوده و ما ب��رای وی احترام زيادی 
قائليم، اما در خصوص انتخاب او فدراسيون فوتبال هيچ هماهنگی 
با وزارت ورزش و کميته ملی المپيک صورت نداده است.« کيکاووس 
سعيدی، سرپرست دبيرکلی کميته ملی المپيک هم درباره موضع 
اين کميته در خصوص انتخاب فرهاد مجيدی به عنوان سرمربی 
تيم ملی اميد تصريح کرد: »اين موضوع که در رسانه ها مطرح شده 
است مورد تأييد ما نيست، زيرا در جريان اين فرايند قرار نگرفتيم. 
تيم ملی اميد قرار است بعد از سال ها در المپيک حضور داشته باشد. 
بحث ما فرهاد مجيدی نيست، بلکه مسير انتخاب اين مربی است، 
اين مسير طبق روال خودش طی نشده است. کميته ملی المپيک 
در هيچ رشته ای در بازی های المپيک به صورت مستقيم در کار 
فدراسيون ها دخالت نمی کند. بعد از انتخاب فدراسيون بايد کميته 

ملی المپيک رضايت دهد و ستاد اين کميته آن را تأييد کند.«

انتخابي که وزارت و کميته را مقابل فدراسيون قرار داد

مجیديسرمربيتیمامیدشد
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